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KDO 
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(Fran Levstik)



ŽIVELA JE SVOJE DNI UBOGA VDOVA, KI JE IMELA SEDEM 

OTROK, ENEGA MANJŠEGA OD DRUGEGA, ALI JESTI SO 

MORALI VSI.

ŽIVELA JE MAMA.

MAMA JE IMELA SEDEM OTROK.

VSI OTROCI SO MORALI JESTI.



OD ZORE DO MRAKA JE MORALA MATI SLUŽITI VSAKDANJI

KRUH. LE OB DOLGIH ZIMSKIH VEČERIH JE IMELA TOLIKO 

ČASA IN JE SEŠILA OTROKOM SRAJČICE, DA BI NE HODILI 

GOLI PO SVETU.

MAMA JE CELE DNEVE DELALA.

SAMO POZIMI JE IMELA MAMA ZVEČER ČAS.

TAKRAT JE OTROKOM ŠIVALA SRAJCE.



VSAK OTROK JE IMEL PO ENO SRAJČICO IN 

KO JE BILA STAREJŠEMU PRETESNA, JO JE 

DOBIL VSELEJ MLAJŠI. 

VSAK OTROK JE IMEL ENO SRAJCO.

KO JE BILA SRAJCA OTROKU PREMAJHNA,

JO JE DAL MLAJŠEMU OTROKU.



ZATOREJ NI MOGLO BITI DRUGAČE, KOT DA JE NAJMLAJŠI 

OTROK VIDEK NOSIL ZMEROM TAKO TANKE SRAJČICE, DA MU 

JE SONCE SIJALO NA GOLO KOŽO.

VIDEK JE BIL NAJMLAJŠI OTROK.

VIDEK JE NOSIL NAJTANJŠE SRAJCE.

SONCE MU JE SIJALO NA GOLO KOŽO.



VIDEK JE BIL DEČEK KOMAJ ŠTIRI LETA STAR, ZELO BISTROUMEN

TER JE IMEL POSEBNO RAD ŽIVALCE IN CVETLICE.

VIDEK JE BIL STAR ŠTIRI LETA.

VIDEK JE BIL ZELO PAMETEN.

VIDEK JE IMEL RAD ŽIVALI IN ROŽE.



KADARKOLI JE VIDEL JAGNJE NA PAŠI, MU JE BRŽ ZAČEL 

NABIRATI NAJLEPŠIH RASTLIN; AKO JE NAŠEL MLADEGA PTIČKA, 

KI JE PADEL IZ GNEZDA, GA JE SKRBNO NESEL DOMOV. PITAL GA 

JE, DOKLER NI TOLIKO DORASTEL, DA JE MOGEL LETETI.

VIDEK JE MALI OVCI NABRAL NAJLEPŠE RASTLINE.

KO JE NAŠEL MALEGA PTIČA, 

KI JE PADEL IZ GNEZNA,

GA JE NESEL DOMOV.

PTIČA JE HRANIL, 

DOKLER NI ZRASEL.



ŠE CELO PAJKOV NI POBIJAL; KADAR JE NAŠEL KJE KAKEGA 

PAJKA, GA JE VSELEJ NESEL VEN NA TRATO, MISLEČ SI: 

UBOGA ŽIVALCA TUDI RADA ŽIVI. 

VIDEK NI UBIJAL PAJKOV.

KO JE NAŠEL PAJKA, 

GA JE NESEL NA TRAVO.



NEKOČ SE MU JE BILA SRAJČICA TAKO POTANJŠALA, DA 

MU JE PADLA Z RAMENA, A KER JE BILO POLETI IN JE MATI 

PRIDNO HODILA NA DELO, MU NI UTEGNILA SEŠITI DRUGE. 

ZATO JE MORAL VIDEK SKAKATI NA POL NAG.

NEKOČ SE JE VIDKU SRAJCA UNIČILA.

MATI MU NI MOGLA SEŠITI NOVE.

VIDEK JE ZUNAJ HODIL SKORAJ NAG.



NEKEGA DNE GRE V GOZD JAGODE NABIRAT. ONDI GA 

SREČA JAGNJIČE. NA POL GOLO REVŠE SE MU ZELO SMILI, 

ZATO GA VPRAŠA: „KJE TI JE SRAJČICA?“

VIDEK GRE V GOZD.

TAM VIDEK SREČA MALO OVCO.

OVCA VIDKA VPRAŠA, 

KJE IMA SRAJCO.



VIDEK ŽALOSTNO ODGOVORI: „NIMAM NOBENE DRUGE KAKOR TO 

STRGANO, A MOJA MATI MI TUDI NE UTEGNE ZDAJ DRUGE NAPRAVITI; 

ŠELE KO PRIDE ZIMA, BOM DOBIL NOVO. TO SE VE, DA POPOLNOMA 

NOVA NE BO, KER TAKE DOBIVA LE MOJA NAJSTAREJŠA SESTRICA, A 

MOJA BO LE STARA. OJ, KAKO RAD BI IMEL VSAJ ENO NOVO SRAJČICO!“

VIDEK ODGOVORI,

DA NIMA DRUGE SRAJCE.

VIDEK BO DRUGO SRAJCO DOBIL POZIMI.

SRAJCA NE BO NOVA.

VIDEK SI ŽELI NOVO SRAJCO.



ZDAJ MU JAGNJE REČE: „UBOŽEC, SMILIŠ SE MI, NA, JAZ TI 

DAM NEKOLIKO SVOJE VOLNE, OD NJE SI NAPRAVI NOVO 

SRAJČICO!“ IN JAGNJE SI IZPULI NEKOLIKO VOLNE TER JO 

DA UBOGEMU DEČKU.

OVCA DA VIDKU SVOJO VOLNO.

OVCA VIDKU REČE, 

NAJ SI IZ VOLNE NAREDI NOVO SRAJCO.



KO JE ŠEL VIDEK Z VOLNO MIMO TRNOVEGA GRMA OB CESTI, GA 

POKLIČE GRM IN GA VPRAŠA: „KAJ NESEŠ, VIDEK?“ „VOLNO ZA NOVO 

SRAJČICO,“ ODGOVORI VIDEK. „DAJ JO SEM, DA TI JO IZMIČEM,“ MU 

REČE GRM.

VIDEK GRE MIMO GRMA.

GRM VIDKA VPRAŠA, KAJ NOSI V ROKAH.

VIDEK MU POVE, DA NOSI VOLNO ZA NOVO SRAJCO.

GRM ŽELI VIDKU POMAGATI.



VIDEK MU DA VOLNO IN GRM MU JE, SEM TER TJA VIJOČ 

TRNOVE VEJE, IZVRSTNO IZMIKAL VOLNO. „VARNO JO NOSI, 

DA SE TI NE ZMEDE!“ REČE GRM, KO KONČA SVOJE DELO IN 

PODA VOLNO VESELMU VIDKU.

VIDEK DA VOLNO GRMU.

GRM IZ VOLNE NAREDI NIT.

GRM DA NIT VIDKU. 

GRM REČE VIDKU, NAJ PAZI NA NIT.



ZDAJ UGLEDA VIDEK PAJČEVINO IN PAJKA, KI JE SEDEL V 

SREDI IN PREDEL. PAJEK POKLIČE DEČKA IN MU REČE: „DAJ 

MI VOLNO, DA TI JO OSMUKAM IN STKEM; ŽE VEM, KAJ TI JE 

TREBA.“ 

VIDEK SREČA PAJKA.

PAJEK ŽELI POMAGATI VIDKU.

PAJEK BO NAREDIL BLAGO.



IN PAJEK ZAČNE PRIDNO GIBATI SVOJE NEŽNE NOŽICE TER Z 

NJIMI PRESTI IN TKATI. KMALU PA JE NATKAL NAJLEPŠO IN 

NAJBOLJŠO TKANINO TER JO IZROČIL VIDKU.

PAJEK IZ NITI NAREDI BLAGO.

BLAGO JE NAJLEPŠE IN NAJBOLJŠE.

PAJEK DA BLAGO VIDKU.



VESELI HITI VIDEK DALJE TER PRISPE DO POTOKA, OB KATEREM JE SEDEL 

VELIK RAK. TUDI TA GA TAKOJ POVPRAŠA: „KAM TAKO HITIŠ, VIDEK? KAJ 

NESEŠ POD PAZDUHO?“ „TKANINO ZA SVOJO SRAJČICO,“ MU ODGOVORI 

VIDEK. 

VIDEK JE VESEL.

PRI POTOKU SREČA RAKA.

RAK VIDKA VPRAŠA,

KAJ NOSI V ROKAH.

VIDEK MU POVE,

DA NOSI BLAGO ZA NOVO SRAJCO.



„RAVNO NA PRAVEGA SI NALETEL,“ REČE RAK. „BRŽ MI JO DAJ 

SEM, DA TI JO PRIKROJIM.“ VIDEK MU JO DA IN RAK MU S 

SVOJIMI VELIKIMI ŠKARJAMI PRAV LEPO PRIREŽE VOLNENO 

TKANINO V SRAJČICO.

RAK ŽELI VIDKU POMAGATI.

RAK IMA KLEŠČE.

RAK S KLEŠČAMI RAZREŽE BLAGO.



TAKO,“ SPREGOVORI RAK, „ZDAJ PA NI TREBA DRUGEGA, 

NEGO DA TI MATI PRIREZANE KOSE SEŠIJE IN SRAJČICA JE 

NAREJENA.“

RAK VIDKU VRNE RAZREZANO BLAGO.

RAK VIDKU REČE, 

NAJ MU MATI SEŠIJE SRAJCO.



„OJ,“ VDIHNE VIDEK, „MATI NE UTEGNE, DA BI MI SKORAJ

SRAJČICO SEŠILA, POTRPETI MI BO TREBA, DA PRIDE ZIMA.“

VIDEK REČE RAKU,

DA MU MATI ZDAJ NE MORE SEŠITI SRAJCE.

VIDEK MORA POČAKATI DO ZIME.



A KOMAJ TO SPREGOVORI, PRILETI PTIČEK, KI JE V 

KLJUNU IMEL DOLGO NIT. TAKOJ JO SPUSTI NA TKANINO

TER ZAPOJE: „JAZ TI SRAJČICO SEŠIJEM!“ 

K VIDKU PRILETI PTIČ.

PTIČ IMA V KLJUNU NIT.

PTIČ ŽELI VIDKU SEŠITI SRAJCO.



PRAV PRIDNO JE ZAČEL PTIČEK ŠIVATI IN PREDEN SE JE 

DEČEK DOBRO ZAVEDAL, JE BILA SRAJČICA NAREJENA.

PTIČ HITRO ZAŠIJE SRAJCO.



VES IZ SEBE OD VESELJA TAKOJ OBLEČE SRAJČICO IN 

OGLEDUJOČ SE V POTOKU, VESELO ZAVPIJE: „OJ, ZDAJ IMAM 

SRAJČICO, LEPO NOVO SRAJČICO!“ KOMAJ ČAKA, DA BI BIL 

ŽE DOMA. 

VIDEK JE ZELO VESEL.

VIDEK OBLEČE SRAJCO.

VIDEK GRE DOMOV.



BRATCI IN SESTRICE SO GA DEBELO GLEDALI IN SE ČUDILI

LEPI SRAJČICI. TAKO MEHKE IN BELE SRAJČICE ŠE NIHČE 

MED NJIMI NI NITI VIDEL NITI IMEL.

BRATJE IN SESTRE GLEDAJO SRAJCO.

SRAJCA JE BELA IN MEHKA.

SRAJCA JE BRATOM IN SESTRAM ZELO VŠEČ.
KONEC



SVOJE DNI

= NEKOČ

NEKOČ JE ŽIVELA MAMA.

NAZAJ



UBOGA

= REVNA, IMA ZELO MALO DENARJA

ŽIVELA JE REVNA VDOVA.

NAZAJ



VDOVA

= ŽENA, KI JI JE UMRL MOŽ.

ŽIVELA JE REVNA ŽENA, KI JI JE UMRL MOŽ.

NAZAJ



ALI

= AMPAK

AMPAK VSI SO MORALI JESTI.

NAZAJ



OD ZORE DO MRAKA

= OD JUTRA DO VEČERA, CEL DAN

OD JUTRA DO VEČERA JE MORALA DELATI.

CEL DAN JE MORALA DELATI.

NAZAJ



MATI

= MAMA

MAMA JE CEL DAN DELALA.

NAZAJ



SLUŽITI VSAKDANJI KRUH

= DELATI, SLUŽITI DENAR

CEL DAN JE MORALA DELATI.

CEL DAN JE MORALA SLUŽITI DENAR.

NAZAJ



SRAJČICA

= MALA SRAJCA

MAMA JE ŠIVALA MALE SRAJCE.

NAZAJ



GOLI

= NAGI, BREZ OBLAČIL

MAMA JE ŠIVALA SRAJCE, 

DA PO SVETU NE BI HODILI NAGI.

MAMA JE ŠIVALA SRAJCE, 

DA PO SVETU NE BI HODILI BREZ OBLAČIL.

NAZAJ



PRETESNA

= PREMAJHNA

KO JE BILA SRAJCA OTROKU PREMAJHNA,

JO JE DAL MLAJŠEMU OTROKU.

NAZAJ



VSELEJ

= VEDNO

STARO SRAJCO JE VEDNO DOBIL MLAJŠI OTROK.

NAZAJ



ZATOREJ

= ZATO

ZATO NI MOGLO BITI DRUGAČE.

NAZAJ



ZMEROM

= VEDNO

VIDEK JE VEDNO NOSIL TANKE SRAJCE.

NAZAJ



BISTROUMEN

= PAMETEN

VIDEK JE BIL PAMETEN.

NAZAJ



CVETLICE

= ROŽE

VIDEK JE IMEL RAD ROŽE.

NAZAJ



JAGNJE

= MALA OVCA

VIDEK JE MALI OVCI NABRAL NAJLEPŠE RASTLINE.

NAZAJ



PAŠA

= TRAVNIK, KJER ŽIVALI JEJO.

NA TRAVNIKU, KJER ŽIVALI JEJO, JE SREČAL MALO OVCO.

NAZAJ



BRŽ

= TAKOJ

TAKOJ MU JE ZAČEL NABIRATI ROŽE.

NAZAJ



AKO

= KO

KO JE NAŠEL MLADEGA PTIČKA, GA JE NESEL DOMOV.

NAZAJ



SKRBNO

= PREVIDNO

PTIČA JE VIDEK PREVIDNO NESEL DOMOV.

NAZAJ



PITAL

= HRANIL

VIDEK JE PTIČA HRANIL.

NAZAJ



DORASEL

= POSTAL VELIK

KO JE PTIČ POSTAL VELIK, JE LAHKO ODLETEL.

NAZAJ



POBIJAL

= UBIJAL

VIDEK NI UBIJAL PAJKOV.

NAZAJ



VSELEJ

= VEDNO

VIDEK JE PAJKA VEDNO NESEL VEN.

NAZAJ



TRATA

= TRAVA

VIDEK JE PAJKA NESEL NA TRAVO.

NAZAJ



MISLEČ SI

= SI JE MISLIL

VIDEK SI JE MISLIL, DA TUDI ŽIVALI RADE ŽIVIJO.

NAZAJ



POTANJŠALA

= POSTALA TANKA

SRAJCA JE POSTALA TANKA.

NAZAJ



NI UTEGNILA

= NI MOGLA

MAMA NI MOGLA SEŠITI NOVE SRAJCE.

NAZAJ



NA POL

= SKORAJ

VIDEK JE MORAL SKAKATI SKORAJ NAG.

NAZAJ



ONDI

= TAM

TAM SREČA VIDEK MALO OVCO.

NAZAJ



JAGNJIČE

= MALA OVCA

TAM SREČA VIDEK MALO OVCO.

NAZAJ



REVŠE

= REVEN FANT

REVEN FANT SE MU ZELO ZASMILI.

NAZAJ



SMILITI SE

= BITI HUDO ZA NEKOGA

MALI OVCI JE HUDO ZA VIDKA.

NAZAJ



KAKOR

= KOT

NIMAM NOBENE DRUGE SRAJCE KOT TO STRGANO 
SRAJCO.

NAZAJ



NAPRAVITI

= NAREDITI

MAMA NE MORE NAREDITI NOVE SRAJCE.

NAZAJ



UBOŽEC

= REVEŽ, REVEN FANT

REVEŽ, HUDO MI JE ZATE.

REVEN FANT, HUDO MI JE ZATE.

NAZAJ



OD NJE

= IZ NJE, IZ VOLNE

IZ NJE SI NAREDI SRAJCO.

IZ VOLNE SI NAREDI SRAJCO.

NAZAJ



IZPULI

= POTEGNE VEN

MALA OVCA SI POTEGNE VEN NEKAJ VOLNE.

NAZAJ



NEKOLIKO

= NEKAJ

MALA OVCA SI POTEGNE VEN NEKAJ VOLNE.

NAZAJ



DEČEK

= FANT

VIDEK JE FANT.

NAZAJ



TRNOV GRM

= GRM S TRNI

VIDEK SREČA GRM S TRNI.

NAZAJ



IZMIKATI

= POČESATI

GRM POČEŠE VOLNO.

NAZAJ



SEM TER TJA VIJOČ

= PREMIKA SEM IN TJA

GRM PREMIKA VEJE SEM IN TJA.

NAZAJ



IZVRSTNO IZMIKAL

= ZELO DOBRO POČESAL

GRM JE ZELO DOBRO POČESAL VOLNO.

NAZAJ



VARNO

= PREVIDNO

PREVIDNO NOSI NIT.

NAZAJ



ZMEDE

= ZAPLETE

PREVIDNO NOSI NIT, DA SE NE ZAPLETE.

NAZAJ



PODA

= DA, PONUDI

GRM DA VIDKU NIT.

NAZAJ



PREDEL

= DELAL PAJČEVINO

PAJEK JE DELAL PAJČEVINO.

NAZAJ



OSMUKATI IN STKATI

= NAREDITI BLAGO.

PAJEK ŽELI NAREDITI BLAGO.

NAZAJ



GIBATI

= PREMIKATI

PAJEK ZAČNE PREMIKATI NOGE.

NAZAJ



NOŽICE

= MALE NOGE

PAJEK ZAČNE PREMIKATI MALE NOGE.

NAZAJ



PRESTI IN TKATI

= DELATI BLAGO

PAJEK JE ZAČEL DELATI BLAGO.

NAZAJ



NATKAL

= NAREDIL

PAJEK JE NAREDIL BLAGO.

NAZAJ



TKANINA

= BLAGO

PAJEK JE NAREDIL BLAGO.

NAZAJ



IZROČIL

= DAL

PAJEK JE VIDKU DAL BLAGO.

NAZAJ



HITI

= HITRO HODI

VIDEK HITRO HODI DO POTOKA.

NAZAJ



PRISPE

= PRIDE

VIDEK PRIDE DO POTOKA.

NAZAJ



POVPRAŠA

= VPRAŠA

RAK VPRAŠA VIDKA, 

KAM TAKO HITRO HODI.

NAZAJ



RAVNO NA PRAVEGA SI NALETEL.

= SREČAL SI PRAVEGA ZA TO DELO.

NAZAJ



PRIKROJI

= RAZREŽE BLAGO.

RAK RAZREŽE BLAGO.

NAZAJ



ŠKARJE

= KLEŠČE

S SVOJIMI VELIKIMI KLEŠČAMI RAZREŽE BLAGO.

NAZAJ



PRIREŽE

= RAZREŽE

RAK RAZREŽE KOSE BLAGA.

NAZAJ



SPREGOVORI

= REČE

RAK REČE, 

DA JE TREBA BLAGO LE ŠE ZAŠITI.

NAZAJ



NI TREBA DRUGEGA, NEGO

= NI TREBA DRUGEGA, KOT ZAŠITI

ZDAJ PA JE TREBA SAMO ŠE ZAŠITI BLAGO.

NAZAJ



PRIREZANE KOSE

= RAZREZANE KOSE BLAGA

RAZREZANE KOSE BLAGA JE TREBA ZAŠITI.

NAZAJ



POTRPETI MI BO TREBA

= POČAKATI BOM MORAL

POČAKATI BOM MORAL, 

DA PRIDE ZIMA.

NAZAJ



SKORAJ

= TAKOJ, ZDAJ

MAMA MI TAKOJ NE MORE ZAŠITI SRAJCE.

MAMA MI ZDAJ NE MORE ZAŠITI SRAJCE.

NAZAJ



PREDEN SE JE DEČEK DOBRO 
ZAVEDAL

= ZELO HITRO

PTIČ JE SRAJCO ZELO HITRO NAREDIL.

NAZAJ



VES IZ SEBE OD VESELJA 

= ZELO VESEL

VIDEK JE BIL ZELO VESEL.

NAZAJ



OGLEDUJOČ SE

= GLEDATI SE

VIDEK SE JE GLEDAL V POTOKU. 

NAZAJ



ZAVPIJE

= ZAKRIČI

VIDEK ZAKRIČI OD VESELJA.

NAZAJ



DEBELO

= ZAČUDENO

BRATJE IN SESTRE SO VIDKA ZAČUDENO GLEDALI.

NAZAJ



ČUDILI

= BILI PRESENEČENI

BRATJE IN SESTRE SO BILI PRESENEČENI ZARADI NOVE 

SRAJCE.

NAZAJ



UBOG

= REVEN, IMA ZELO MALO DENARJA

VIDEK JE REVEN FANT.

VIDEK IMA ZELO MALO DENARJA.

NAZAJ



BRŽ

= TAKOJ

TAKOJ MU JE ZAČEL NABIRATI ROŽE.

NAZAJ



NE UTEGNE

= NE MORE

MAMA NE MORE SEŠITI NOVE SRAJCE.

NAZAJ



NA POL

= SKORAJ

VIDEK JE MORAL SKAKATI SKORAJ NAG.

NAZAJ



SMILITI SE

= BITI HUDO ZA NEKOGA

MALI OVCI JE HUDO ZA VIDKA.

NAZAJ



DEČEK

= FANT

VIDEK JE FANT.

NAZAJ



TKANINA

= BLAGO

PAJEK JE NAREDIL BLAGO.

NAZAJ



TKANINA

= BLAGO

PAJEK JE NAREDIL BLAGO.

NAZAJ



TKANINA

= BLAGO

PAJEK JE NAREDIL BLAGO.

NAZAJ



SPREGOVORI

= REČE

RAK REČE, DA JE TREBA BLAGO LE ŠE ZAŠITI.

NAZAJ



JAGNJE

= MALA OVCA

VIDEK JE MALI OVCI NABRAL NAJLEPŠE RASTLINE.

NAZAJ



PREIZKUSI 

SVOJE ZNANJE

ZAČETEK 

ZGODBE



IZBERI PRAVILNI ODGOVOR.

VIDEK JE NAJMLAJŠI OTROK V DRUŽINI.

VIDEK JE NAJSTAREJŠI OTROK V DRUŽINI.



KDAJ MAMA ŠIVA SRAJCE?

KO JE POMLAD.

POMLADI.

KO JE POLETJE.

POLETI.

KO JE JESEN.

JESENI.

KO JE ZIMA.

POZIMI.



KDO NI POMAGAL VIDKU?

MAČKA

PAJEK

MALA OVCA

PTIČ

RAK

GRM



PRAVILNO

VIDEK JE NAJMLAJŠI OTROK V DRUŽINI.

NASLEDNJA NALOGA



PRAVILNO

MAMA ŠIVA SRAJCE, KO JE ZIMA.

NASLEDNJA NALOGA



PRAVILNO

MAČKA NI POMAGALA VIDKU.

NAPREJ



NAPAČNO

POSKUSI ZNOVA.



NAPAČNO

POSKUSI ZNOVA.



NAPAČNO

POSKUSI ZNOVA.



ČE JE KOGA PRAVLJICA 

POSEBEJ PRITEGNILA,

SI LAHKO na YouTube 

POGLEDA različno dolge 

videoposnetke. 

V Google le vtipkate 

Kdo je napravil Vidku srajčico.

https://farm7.staticflickr.com/6189/6060139392_84109e4297_b.jpg
https://farm7.staticflickr.com/6189/6060139392_84109e4297_b.jpg
https://www.youtube.com/watch?v=GF6srBYEaCo&feature=youtu.be&fbclid=IwAR09aB5vvV5J96wTTis2R5WAILC95UjyMYzYfWZD64JaEzf7svv6yfJTbOw
https://www.youtube.com/watch?v=GF6srBYEaCo&feature=youtu.be&fbclid=IwAR09aB5vvV5J96wTTis2R5WAILC95UjyMYzYfWZD64JaEzf7svv6yfJTbOw
https://www.youtube.com/watch?v=WY5Syksb0Xw&feature=youtu.be&fbclid=IwAR0_bhN95qEV8WkIqcmIj_pTMqkcSIIfMNsnNCZF6TVdPUg9B_zyy0HRGfg
https://www.youtube.com/watch?v=WY5Syksb0Xw&feature=youtu.be&fbclid=IwAR0_bhN95qEV8WkIqcmIj_pTMqkcSIIfMNsnNCZF6TVdPUg9B_zyy0HRGfg
https://pixfeeds.com/images/aquatic-life/crayfish/1280-639927284-signal-crayfish.jpg
https://pixfeeds.com/images/aquatic-life/crayfish/1280-639927284-signal-crayfish.jpg
https://www.youtube.com/watch?v=4J5kArP5gAE&feature=share&fbclid=IwAR0cWPrEWDcI-gIDNZUfewIaGcrNBsFI-hwL85XGJY3Ld7ATW_eQx3CMEJg
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